
Zápis z jednání místní komise RMO Pardubice VII v Trnové ze dne 18.12.2023

Přítomni: Král, Krpata, Topičová, Linhartová

Omluveni: Fuchsa

Program:

1) Ověření zápisu
2) Podněty a připomínky občanů
3) Návštěvy jubilantů
4) a) Návrh plánu činnosti místní komise Trnová na rok 2024

b) Hodnocení činnosti místní komise za rok 2023
5) Různé

K bodu  1) Minulý zápis ověřil pan Fuchsa

K bodu  2) Paní Šináglová, která bydlí v ulici J. Potůčka č. 338 navrhuje – pro údajnou nefunkčnost  - 
odstranit z ulice telefonní vedení ( viz. přiložené foto ). 

Cituji: Petra Šináglová bydlící Jiřího Potůčka 338 se dotazuje, jestli by se dalo zjistit, zdali jsou ještě 
funkční kabely telefonního (?) vedení vedoucí od domu č.p. 23 k budově Total Protect.
Pakliže ne, jestli by se dalo zařídit jejich odstranění (včetně nosných sloupů).
Jde primárně o neestetickou záležitost, zároveň by ale i odstranění sloupů o malinko zvětšilo prostor 
na chodníku a tím i bezpečí chodců.

K bodu  3) Členové komise zajistili za měsíc prosinec návštěvu 2 jubilantů. Celkem za celý rok 2023 
komise zajistila návštěvu 25 jubilantů. 

K bodu  4)  a) Na základě znalosti Obvodu Pardubice VII a přilehlých obvodů budou členové komise 
doporučovat a současně řešit s úředníky příslušného MO opodstatněné připomínky. Práce komise 
bude zaměřena na zlepšování stavu životního prostředí a na nápravu nedostatků oprávněných 
podmínek občanů MO.

Plán činnosti komise na rok 2024:

8.1.2024 – hodnocení zimní údržby vozovek a chodníků

11.3.2024 – čištění komunikací a likvidace odpadu

15.4.2024 – čištění komunikací a přechodů pro chodce a likvidace plevelů

3.6.2024 – kontrola stavu dopravního značení, veřejného osvětlení a slyšitelnost rozhlasu

8.7.2024 – likvidace směsného odpadu, černé skládky, údržba zeleně včetně stromů

21.10.2024 – hodnocení činnosti komise za I. pololetí roku 2024

13.12.2024 – kontrola a hodnocení všech bodů celoročního plánu práce komise a hodnocení členů 
komise

Mimo to je možné svolat mimořádné zasedání komise v případě, že se vyskytne nepředpokládaná 
situace.



Pravidelná zasedání se uskuteční v pondělí 18 hodin letního času, 17 hodin zimního času v zasedací 
místnosti obecní knihovny v Ohrazenicích.

                    b) Původní komise pracovala jako sedmičlenná do voleb. Spolu se starým zastupitelstvem 
ukončila činnost. Po volbách byla jmenována nová komise, do které byli jmenováni tři původní 
členové, a to paní Topičová, Linhartová a pan Král. K nim byli jmenováni pánové Krpata a Fuchsa, 
kteří dokončili plánované činnosti. Vzhledem k této změně nemůže být hodnocení jednotlivých členů 
objektivní. Snahou nové komise bylo úspěšně dokončit všechny plánované akce za rok 2023. 
Objektivní připomínky občanů MO byly řešeny s příslušnými úředníky ve spolupráci s vedlejšími 
obvody ( např. řešení dozoru na přechodech na začátku školního roku, údržba zeleně, stav 
komunikací a podobné ). Hodnocení ostatních aktivit je dáno zápisy z jednotlivých zasedání. Plán 
práce byl dodržen a docházka členů nevybočovala z běžných pravidel.

Vyjádření k bodu 2 prosíme odeslat na emaily: kral.pce@tiscali.cz  ,   lukas.krpata@eu.panasonic.com   a   
fuchsovi@seznam.cz

Zapsala: paní Linhartová

Ověřil: pan Krpata

Příští jednání komise se uskuteční v pondělí 8.1.2024 v 17:00 hodin v Obecním domě v Ohrazenicích.
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